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PROTOKÓŁ
Z odbytego w dniu 23 kwietnia 2021 r. o godz. 13*) posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miasta
Jarosławia w sali narad Ratusza prowadzonego zdalnie za pośrednictwem łączy internetowych,
zgodnie z art.15 zzx ustawy z dnia 02 marca 2020 r. o szczegółowych rozwiązaniach
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób
zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U z 2020 r. poz. 374 ze zm.).

Posiedzenie Komisji otworzyła i przewodniczyła obradom radna Magdalena Cisek-Skiba-
Przewodnicząca Komisji.

Następnie Przewodnicząca odczytała listę obecności, zaś każdy z radnych potwierdzał swoją
obecność za pośrednictwem kamery i mikrofonu.

Lista obecności członków Komisji Budżetowej Rady Miasta Jarosławia uczestniczących
w posiedzeniu dnia 23 kwietnia 2021 r.:

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

Lp. Nazwisko i imię Pełniona funkcja Obecny/nieobecny
1. Cisek-Skiba Magdalena przewodnicząca komisji obecna

2. Batiuk-Jankiewicz Dorota członek komisji obecna
3. Czerwiec Wanda członek komisji obecna

4. Duszyński Witold członek komisji obecny

5._| Kiper Krzysztof członek komisji obecny

6. Kogut Sebastian członek komisji obecny
7. Kozak Piotr członek komisji obecny

8. Litwiak Jarosław członek komisji obecny

9. Lotycz Antoni członek komisji obecny

10. Łanowy Bożena członek komisji nieobecna- usprawiedliwiona

11. Łąka Szczepan członek komisji obecny

12. Makarowska Jolanta członek komisji obecna
13. Makarska Anetta członek komisji nieobecna-usprawiedliwiona

14. Nazarewicz Marcin członek komisji obecny

15. Strzępek Wiesław członek komisji nieobecny- usprawiedliwiony   
Po sprawdzeniu obecności prowadząca obrady oświadczyła, iż w posiedzeniu uczestniczy 12
członków Komisji, co stanowi quorum pozwalające do podejmowania prawomocnychdecyzji.
(radni: Marcin Nazarewicz, Krzysztof Kiper dołączyli zdalnie do posiedzenia z opóźnieniem)

W zdalnym posiedzeniu Komisji uczestniczyli również:
1. Burmistrz Miasta — Waldemar Paluch
2. Zastępca Burmistrza Miasta — Dariusz Tracz

3. Skarbnik Miasta — Anna Gołąb
4. Dyrektorzy Wydziałów Urzędu Miasta Jarosławia,

Po otwarciu obrad i stwierdzeniu prawomocności Przewodnicząca Komisji zapoznała
zebranych z porządkiem posiedzenia, który przewiduje:

1. Zaopiniowanie projektów uchwał przedłożonych na sesję Rady Miasta w druku nr:
4,6,7,8,12,13,14,15,16,17,18,19,20,21i22.

2. Sprawy bieżące- wyrażenie opinii do pism skierowanych do Komisji.

Nikt z radnych nie wniósł zastrzeżeń do zaproponowanego porządku obrad.
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Ad.l.

Projekt uchwały druk nr 4 w sprawie zgody na sprzedaż zabudowanej nieruchomości

położonej przy ul. Lipowej oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego zawarcia umowy.

Wyraża się zgodę na sprzedaż w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości
położonej w Jarosławiu przy ul. Lipowej. oznaczonej w operacie ewidencji gruntów i
budynków jako działka nr 383/6 o pow. 0.0846 ha (obręb 1) na rzecz Parafii Rzymsko-

Katolickiej pw. NSPJ ul. Łazy Kostkowskie na cele działalnościsakralnej.

Uzasadnienie:

Podjęcie tej uchwały jest zasadne z uwagi , iż Parafia zamierza darować na rzecz Gminy Miejskiej

Jarosław działkę położoną przy ul. Łazy Kostkowskie naprzeciw Szkoły Nr 9 , a wnioskuje o nabycie

działki zabudowanej przy ul. Lipowej. Zgodnie z art. 68 ust.1 pkt 6 ustawy o gospodarce

nieruchomościami Burmistrz może za zgodą Rady udzielić bonifikaty od cenyjeżeli nieruchomość

jest sprzedawana kościołom mającym uregulowane stosunki z państwem - na cele działalności

sakralnej. Proboszcz wskazał , że zamierza nabyć przedmiotową na cele sakralne. Mając na względzie

zapis art. 69 wyżej powołanej ustawy oraz fakt, że Parafia nie prowadzi działalności zarobkowej
podjęcie tej uchwały jest zasadne.

Wobec braku pytań Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek -Skiba poddała pod
głosowanie projekt uchwały w druku nr 4.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 4 Komisja

zaopiniowała pozytywnie przy 10 głosach „za”

Projekt uchwały druk nr 6 w sprawie wyrażenia zgody na wynajemlokalu użytkowego oraz

na odsiąpienie od obowiązku przetargowegotrybu zawarcia umowy.

Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek - Skiba poinformowała, że do Komisji Budżetowej

wpłynął wniosek Stowarzyszenia „Muzyka Dawna” w Jarosławiu dot. umorzenia lub

rozłożenie na raty należności z tytułu dzierżawy nieruchomości — dot. restauracji SIWA

KURKA. Wspomniane pismo powiązanejest z projektem uchwały wdruku nr 6.

Głos w dyskusji zabierali radni: Magdalena Cisek-Skiba, Piotr Kozak, Dorota Batiuk -
Jankiewicz, Marcin Nazarewicz i Jarosław Litwiak. Pytali:

- kiedy upłynął termin dzierżawy na lokal,

- czy najemca jest tożsamy z podmiotem wnioskującym o umorzenie bądź rozłożenie na raty
powstałego zadłużenia,

- dlaczego pismo o umorzenie lub rozłożenie na raty zadłużenia pochodzi od Stowarzyszenia
Muzyka Dawna w Jarosławiu, a nie właściciela restauracji SIWA KURKA,

- kiedy została zawarta pierwsza umowa dzierżawy przedmiotowego lokalu i czy umorzenie
dotyczy lat wcześniejszych,

-ile dotąd wynosiła wysokość czynszu dzierżawnego, czy były jakeś zwolnienia z opłat i od
kiedypojawiły się trudności w regulowaniu płatności,
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- czy w związku z remontem płyty Rynku, właściciel lokalu korzystał zjakichkolwiek zwolnień,
- czy rozważana była kwestia, by cesja wierzytelności została przeniesiona na inny podmiot
(czy był złożonyjakiś wniosek, jeżeli tak, tojakajest odpowiedź),
- co było powodem, że Stowarzyszenie „Muzyka Dawna” w Jarosławiu nie otrzymała
dofinansowania na swoją działalność - zorganizowanie Festiwalu "Pieśni Naszych Korzeni”,
- z jakiego powodu Stowarzyszenie „Muzyka Dawna” nie skorzystało z pomocy w ramach
Tarczy Rządowego Pakietu Wsparcia, który pojawił się na początku pandemii, a który gmina
zaproponowała swoim przedsiębiorcom (czy Stowarzyszenie nie złożono wniosku, czy był inny
powód np. że wniosek nie spełniał kryteriów)
- czy zasadnym nie byłoby, aby Komisja miała dodatkowy czas na dokładne rozeznanie sprawy
i bypowróciła do tematu na kolejnym posiedzeniu.

Radny Piotr Kozak zawnioskował, aby członkom Komisji Budżetowej dostarczono pełną
dokumentację związaną z długiem restauracji „Siwa Kurka”.
Wodpowiedzi Dyrektor Wydziału GKNGrażynaStrzelec poinformowała,że:
- umowa zawarta była z restauracją SIWA KURKA, która uzyskała zgodę od miasta na
podnajmowanie lokalu (podnajmowałafirma Sanlento)

- zadłużenie dotyczy restauracji SIWA KURKA,która to wystąpiła o umorzenie powstałych
zaległości.

- by nadal była możliwość podnajmowania wspomnianego lokalu niezbędnejestpodjęcie przez
Radę Miasta uchwały wyrażającej zgodę na najem,
- Stowarzyszenie ,„ Muzyka Dawna" zwróciło się z wnioskiem o umorzenie lub rozłożenie na
raty powstałego zadłużenia. Burmistrz Miasta wspomniany wniosek skierował do Komisji
Budżetowej by ta wydała stosowną opinię w niniejszej sprawie,
- obecnie na najem lokalu wniosek złożyła Firma Sanlento (w skład zarządu obydwu
podmiotów wchodzą te same osoby)
- pierwsza umowa ze Stowarzyszeniem „Muzyka Dawna” w Jarosławiu zawarta została na
okres 3 lat, terminjej zakończenia —grudzień 2020 r.
-tylko przez pierwsze 3 miesiące właściciel miał obniżony czynsz. Pełna kwota była już
naliczana po tym terminie (czynsz najmu tego lokalu kształtował się w wys. miesięcznie ok.
2800 zł
- w ubiegłym roku zgodnie z decyzją Burmistrza Miasta Stowarzyszenie „Muzyka Dawna”tak
Jak inni przedsiębiorcy skorzystali zpomocytj. przez okres 3 miesięcy tj. maj, czerwiec,lipiec
ustalono im opłatę z tyt. czynszu dzierżawnego w wys. I zł. W kolejnych miesiącach była też
możliwość skorzystania z pomocy w związku z COVID -19, która udzielana była na
indywidualny wniosek. Stowarzyszeniejednak nie skorzystało z tej pomocy, ani z żadnej innej.
-istnieje możliwość scedowania zadłużenia na innąfirmę,

Zastępca Burmistrza Miasta Dariusz Tracz potwierdził, że faktycznie Stowarzyszenie nie
uzyskało dotacji na Festiwal Pieśni Naszych Korzeni. Zgodnie z zapisami regulaminu jeśli
jakiś podmiot zalega miastu lub jednostce miejskiej nie może wziąć udziału w postępowaniu
konkursowym.
Radna Dorota Batiuk- Jankiewicz zauważyła, że kwestia umorzenia bądź rozłożenia na raty
zaległościjest bardziej złożona stąd istnieje potrzeba zdobycia szerszych informacji. Wobec
powyższego zawnioskowała, by niniejszą sprawę odłożyć do kolejnego posiedzenia. Należy
poprosić też o dodatkowe wyjaśnienia lub też zaprosić wnioskodawców na obrady Komisji. To
samo stanowisko wyraził radny Jarosław Litwiak.

 Od godziny 14zdalnie w obradach Komisji uczestniczył radny Krzysztof Kiper.
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Wobec wyczerpania dyskusji członkowie Komisji uznali, że decyzję odnośnie umorzenia bądź
rozłożenia na raty zaległych należnościz tytułu dzierżawy nieruchomości — lokal, gdzie mieści
się restauracja SIWA KURKA podejmą na kolejnym posiedzeniu, po uzyskaniu dodatkowych
dokumentów do przedłożenia których zobowiązali się Przedstawiciele Stowarzyszenia Muzyka
Dawna w Jarosławiu, a dot. Restauracji „SIWA KURKA”

Następnie w przeprowadzonym głosowaniu Komisja przyjęła wniosek:
„ o u A ę

> radnej Doroty Batiuk-Jankiewicz o przełożenie projektu uchwały w druku nr 6 do
zaopiniowania na kolejnym posiedzeniu, gdy Komisji Budżetowej będzie rozpatrywać pismo
Stowarzyszenia Muzyka Dawna w Jarosławiu dot. umorzenia lub rozłożenia na raty
powstałego zadłużenia.

Wniosek przyjęto przy 10 głosach ”za" , 1- przeciw”i | „wstrzymującym się”.

> radnego Piotra Kozaka, by radni otrzymali pełną dokumentację związaną z długiem
restauracji „Siwa Kurka”.

Wniosekprzyjęto przy: 9 głosach za, 2- przeciw” i 1 „wstrzymującym się”.

Projekt uchwały druk nr 7 wsprawie zgody na zakup nieruchomości.

Uzasadnienie:

W działce nr ewid.gr. 2159 obręb 4 położonaprzyul. Panieńskiej w Jarosławiu, udział Gminy Miejskiej
Jarosław wynosi 56/64. Pozostała część udziałów należy do osób fizycznych, gdzie współwłaściciel
nieruchomości posiadający wielkość udziału 4/64 wyraził wolę zbycia swoich udziałów. Przedmiotowa
działka wchodzi w skład obszaru na którym obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania
przestrzennego. zgodnie z ustaleniami planu teren ten oznaczonyjest na planie symbolem A -ZU-9 z
przeznaczeniem pod zieleń urządzoną. Jest to teren okalający zabytkowy Zespół Klasztorny
Benedyktynek. Stanowi miejsce reprezentacyjne dla miasta. Aby zachować estetykę tego terenu
niezbędne jest dążenie do regulowania stanów prawnych. Zasadnym jest nabycie udziałów, aby
prawidłowo zagospodarować teren. Orientacyjny koszt nabycia ok. 6 000 zł. ( ostateczna cena zostanie
określona w wyniku negocjacji).

Wobec braku pytań Komisja przystąpiła do głosowania nadprojektem uchwały w druku nr 7.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 7 został
zaopiniowany pozytywnie przy LI głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 8 w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania
wykraczającego poza rok budżetowy 2021 wzwiązkuz realizacją zadania inwestycyjnego pn.
„Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wJarosławiu.

Gmina Miejska Jarosław przystępuje do realizacji projektu pn. "Budowa Punktu Selektywnego
Zbierania Odpadów Komunalnych w Jarosławiu" w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i
Środowisko 2014-2020; Oś priorytetowa II Ochrona środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu;
Działanie 2.2 Gospodarka odpadami komunalnymi, zgodnie z umową o dofinansowanie projektu nr
POIS.02.02.00-00-0022/19-00 z dnia 28.10.2020 r.
W ramach projektu planowane jest wykonanie niezbędnych robót budowlanych, w tym budowa
budynku socjalno-biurowego z częścią gospodarczo-garażową, budowa wiaty do magazynowania
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odpadów, wykonanie instalacji zewnętrznych, zagospodarowanie terenu,realizacja ścieżki edukacyjnej
oraz dostawa niezbędnego wyposażenia. W ramach kosztów przewidziano również zatrudnienie
inspektora nadzoru inwestorskiego oraz przeprowadzenie kampanii informacyjno-promocyjnej. Termin
realizacji do 31.12.2022 r.

Wartość projektu: 5 983 209,20 zł

Dofinansowanie: 3 307 790,45 zł

W dyskusji nad w/w projektem uchwały nikt z radnych nie zabrał głosu. Wobec powyższego
Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek-Skiba zarządziła głosowanie nad projektem
uchwały w druku nr 8.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 8 został

zaopiniowany pozytywnie przy LI głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 12 wsprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok.

Uzasadnienie:

Wprowadzenie zmian w budżecie miasta na rok 2021 wynika z konieczności opłacenia składek na
ubezpieczenia społeczne sześciu osób, którym przyznane zostało stypendium za osiągnięcia sportowe,
a nie posiadają innego dochodu, od którego odprowadzanesą składki na ubezpieczenia społeczne.

Wobec braku pytań członkowie Komisji przystąpili do głosowania nad projektem uchwały w
druku nr 12.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 12 został

zaopiniowany pozytywnie przy 12 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 13 wsprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok

Uzasadnienie:

Wnosi się o zmiany w budżecie, które umożliwią dofinansowanie utrzymania dróg publicznych na
terenie miasta Jarosławia. Jako źródło sfinansowania wskazuje się rekompensatę z tytułu zawieszonej
na 2021rok opłaty targowej. Tarcza 6.0, czyli ustawa z9 grudnia 2020r. o zmianie ustawy
o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych
innych ustaw, przewidziała wypłatę rekompensaty dla jednostek samorządu terytorialnego
z zawieszeniem pobierania opłaty targowej w 2021 roku. Wypłatę tej rekompensaty przewiduje
art. 3 lzzm specustawy o COVID-19 i środki z tytułu rekompensaty wpłynęły na rachunek bankowy
miasta. Wielkość rekompensaty zastąpi zaplanowane dochody z tytułu opłaty targowej oszacowanej
w budżecie na 2021 rok, z uwzględnieniem obecnej sytuacji związanej z pandemią, w wysokości
112.000zł i umożliwi zabezpieczenie potrzebnych środków na utrzymanie dróg.
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Zwiększenie wydatków jest skutkiem większych kosztów zimowego utrzymania dróg. Poziome

oczyszczanie ulic miejskich (Akcja Zima -AZ) na terenie miasta gwarantuje niewystępowanie

przerw w komunikacji z powodu zasp śnieżnych i śliskości, zgodnie z przyjętymi standardami,

określonymi w specyfikacji istotnych warunków zamówienia.

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek-Skiba poddała
pod głosowanie projekt uchwały w druku nr 13.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 13 został

zaopiniowany pozytywnie przy: 12 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 14 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok

Uzasadnienie:
Wprowadzenie proponowanych zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2021 rok wynika z uzyskania

w 2020 roku dochodów związanych z korzystaniem ze środowiska w wysokości większej o 3.899,21 zł
niż zrealizowane wydatki. Występująca nadwyżka jest konsekwencją rozliczenia dochodów i wydatków

nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu, określonymi

w odrębnych ustawach. Są to niewykorzystane środki pieniężne, o których mowa w art.217 ust.2 pkt.8

ustawyo finansach publicznych, które pochodzą z opłat za korzystanie ze środowiska i powinny zostać
przeznaczone na wydatki związane z ochroną środowiska w 2021 r.

Skarbnik Miasta Anna Gołąb  zasygnalizowała o zaistniałej pomyłce w treści projektu
uchwały. W związku z tym poprosiła o dokonanie korekty poprzez wykreślenie w $ 1, ust. 2
zapisu ..na 2020rok".

Na wniosek Skarbnik Miasta, Komisja wykreśliła w $ 1, ust. 2 zapis „na 2020 rok”.

Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie
projekt uchwały w druku nr 14 z naniesioną poprawką.

 

Wprzeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 14 z poprawką

został zaopiniowany pozytywnie przy 12 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 15 wsprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok.

Wnosi się o zmiany w budżecie, które umożliwią wykorzystanie pomocy finansowej udzielonej Miastu

Jarosław przez Gminę Jarosław zgodnie z podjętą uchwałą NrIII/31/2021 Rady Gminy Jarosław z dnia

29 marca 2021 roku w sprawie udzielenia pomocy dla Miasta Jarosław. Udzielona w formie dotacji
celowej pomoc powinna zostać przeznaczona na realizację wskazanego w uchwale zadania pn.

Przebudowaul. Włókienniczej z Jarosławiu wraz zprzebudowąsieci gazowej, wykonaniem kanalizacji
deszczowej oraz wymianą oświetlenia ulicznego.

Szczegółowe warunki udzielenia pomocy finansowej i zasady rozliczenia środków określone zostaną w

umowie zawartej pomiędzy Gminą Jarosław a Miastem Jarosław.

Burmistrz Waldemar Paluch odpowiadając na pytanie Przewodniczącej Komisji na jakim
etapie znajduje się inwestycja związana z przebudową ul. Włókienniczej i czy wszczęto
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procedurę przetargową, wyjaśnił że miasto jest już gotowe do ogłoszenia przetargu na
wspomnianą inwestycję.

Wobec braku innych pytań Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w druku
nr 15.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 15 został

zaopiniowany pozytywnie przy 12 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 16 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok.

Uzasadnienie:

W związku z przyznaniem ulgi w opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi osobom

posiadającym Kartę Dużej Rodziny, uchwałą Rady Miasta Jarosławia Nr 251/XIX/2020 z dnia

30 stycznia 2020 roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2020 rok

zwiększony został plan wydatków związanych z gospodarką odpadami o kwotę 369.850 zł. O taką

wielkość budżet gospodarki odpadami niebył zrównoważony; wydatki nie miały pokrycia

w planowanych na 2020 rok dochodach. Wynikające z ustawy ulgi z Karty Dużej Rodziny dla rodzin

wielodzietnych wyszacowane zostały na taką właśnie wielkość (2.845 osób x 26 zł x 50 % x 10 miesięcy

= 369.850 zł).W związku z zakończeniem roku budżetowego 2020, rozliczone zostały opłaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymiza okres od | stycznia 2020r. do 31 grudnia 2020 roku:
Wyliczenie:

Ulga dla rodzin wielodzietnych (KDR) za 2020 rok:

1) stawka opłaty za styczeń 2020 — luty 2020 - 15 zł miesięcznie;
2) ilość osób w miesiącach I i II 2020 - 5.963;
3) ulga: 5.963 x 7,50zł (ulga 50% stawki) = 44.722,50 zł;

4) stawka opłaty za marzec 2020 — grudzień 2020 - 26 zł;

5) ilość osób w miesiącachIII - XII 2020 - 35.371;

6) ulga: 5.371 osób x 13 zł (ulga 50% stawki) = 459.823zł;

7) ilość osób, która zadeklarowała kompostownik 745 osób x 13 zł (ulga 50% stawki) = 9.685 zł.
Łączna wysokość udzielonej ulgi z tytułu rodzin wielodzietnych (KDR):

44 722,50 zł + 459 823 zł + 9 685 zł = 514 230,50 zł
Dla zbilansowania budżetu w zakresie gospodarki odpadami zwiększa się plan wydatków

(514 230,50 zł - 369.850 zł) o 144.830,50 zł.
Skarbnik Miasta Anna Gołąb zwróciła się z prośbą do członków Komisji o dokonanie
korekty w projekcie uchwały polegającej na:

> wykreśleniu w$ 1, ust. 2 zapis „na 2020 rok"

> zamianie kwoty ujętej w$ 1 pkt 1,2,3 z 144.830,50 zł na 144.380,50zł.

Wobec braku innych głosów w dyskusji Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem
uchwały w druku nr 16 wraz ze zgłoszonymi poprawkami.

Wprzeprowadzonym głosowaniu Komisja przy 10 głosach „za”pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały na druku nr 16 wraz ze zgłoszoną przez

Panią Skarbnik autopoprawką.

Projekt uchwały druk nr 17 wsprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok.
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Uzasadnienie:

Wnosisię o zmiany w budżecie, które umożliwią wykorzystanie dotacji Wojewody Podkarpackiego na
realizację zadań zleconych w zakresie obrony cywilnej. Zlecane zadania realizowane są przez

pracowników Urzędu Miasta Jarosławia.

Wobec braku głosów w dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały
w druku nr 17.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 17 został

zaopiniowany pozytywnie przy 9 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 18 wsprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok

Uzasadnienie:

Wnosi się ozmiany w budżecie, które umożliwią zwiększenie planu dochodów i wydatków

budżetowych o kwotę 968 zł, z przeznaczeniem na zakup środków dydaktycznych - tableta z etui,

służącego jako pomoc edukacyjna dla dzieci w Szkole Podstawowej nr | w Jarosławiu. Zakup będzie
odtworzeniem skradzionego wcześniej mienia.

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr I w Jarosławiu wystąpił z takim wnioskiem, w związku z wpływem

środków finansowych w kwocie 968 zł, zasądzonych wyrokiem Sądu Rejonowego w Jarosławiu z dnia
10.11.2020 roku, syg. akt II K859/20.

Wobec braku pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w druku nr18.

| O godzinie 15 % radny Jarosław Litwiak opuścił obrady Komisji Budżetowej.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 18 został

zaopiniowany pozytywnie przy 11 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 19 wsprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok

Uzasadnienie:

Wprowadzenie proponowanych zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2021 rok wynika

z konieczności wypłaty odszkodowania za grunt pod budowę drogi gminnej - ulicy Akacjowej. Decyzją

Starosty Jarosławskiego z dnia $ listopada 2020 roku uzyskano zezwolenie na realizację wymienionej
inwestycji drogowej.

Wobec braku pytań, Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały w druku nr 19.

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 19 został

zaopiniowany pozytywnie przy 10 głosach „za”.
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Projekt uchwały druk nr 20 wsprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na
2021 rok

Uzasadnienie:

Wprowadzenie proponowanych zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2021 rok wynika z uzyskania

w 2020 roku dochodów związanych ze sprzedażą napojów alkoholowych w wysokości większej o
440.649,19 zł niż zrealizowane wydatki. Występująca nadwyżka jest konsekwencją rozliczenia

dochodów i wydatków nimi finansowanych, związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania

budżetu, określonymi w odrębnych ustawach. Są to niewykorzystane Środki pieniężne, o których mowa

w art.217 ust.2 pkt.8 ustawy o finansach publicznych, które powinny zostać przeznaczone na wydatki

związane  zsystemem przeciwdziałania alkoholizmowi w 2021r. Z nadwyżki w wysokości

440.649,19 zł przeznacza się kwotę 75.000 zł na dofinansowanie zakupu samochodu dla Komendy
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej wJarosławiu, co jest przedmiotem odrębnej uchwały.

Na wniosek Skarbnik Miasta Komisja wykreśliła w $ 1, ust. 2 zapis „na 2020 rok”

Wobec braku pytań członkowie Komisji przystąpili do głosowania nad projektem uchwały w
druku nr 20

W przeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 20 został

zaopiniowany pozytywnie przy 10 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 21 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławiana
2021 rok.

Uzasadnienie:

Wnosi się o zmiany w budżecie, które umożliwią dofinansowanie zakupu średniego samochodu

ratowniczo-gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jarosławiu.

Z potrzebę dofinansowania zakupu nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego zwróciła się Komenda

Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Jarosławiu. W uzasadnieniu wnosi, iż zakup samochodu

pozwoli poprawić sprawnośći skuteczność prowadzonych działań ratowniczych. Zapewni odpowiedni

potencjał ratowniczy na kolejne lata i przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa na terenie miasta

Jarosławia i całego powiatu. Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Jarosławiu prowadzi

działania ratownicze, których sprawcami niejednokrotnie są osoby pod wpływem alkoholu. Osoby te

nie tylko są sprawcami, ale i ofiarami wypadków, w tym wypadków podpalenia, drogowych, zatrucia

gazem itp. W takich sytuacja KPPSP niesie pomoc nie tylko ofiarom wypadku, ale również ich

rodzinom. Wszystkie wymienione doświadczenia w zakresie ratownictwa, w tym ratownictwa

następczego po zagrożeniach spowodowanych nadużywaniem alkoholu, wykorzystywane są na

prelekcjach, szkoleniach, pogadankach edukacyjnych związanych z bezpieczeństwem p. poż., na

których akcentowane są negatywne skutki zagrożeń, jakie niesie ze sobą spożywanie, nadużywanie

alkoholu. Wnioskodawca podnosi, iż biorąc pod uwagębieżącą sytuację spowodowaną przez pandemię

koronawirusa wywołującego chorobę COVID - 19, KPPSP prowadzi akcje wspomagająceinne służby

i instytucje. Do akcji takich należy dowóz osób do punktów szczepień, transport środków ochrony

osobistej oraz płynów dezynfekcyjnych oraz gotowość do zabezpieczenia transportu tlenu medycznego
z baz tlenu na terenie całego powiatu, w tym miasta. Wniosek wystosowany przez Komendanta

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Jarosławiu o dofinansowanie zakupu samochodu poparli

członkowie Komisji Budżetowej Rady Miasta Jarosławia na posiedzeniu w dniu 19 marca 2021 roku.

Na wniosek Skarbnik Miasta Komisja wykreśliła w $ 1, ust. 2 zapis „na 2020 rok”
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Wobec braku innych głosów w dyskusji Komisja przystąpiła do głosowania nad projektem
uchwały wdruku nr 21.

Wprzeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 21 został

zaopiniowany pozytywnie przy 10 głosach „za”.

Projekt uchwały druk nr 22 wsprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
Jarosławiana 2021 r.,

Uzasadnienie:

Wnosisię o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Jarosławia na 2021 rok, które

umożliwiają podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania
wykraczającego poza rok budżetowy 2021 w związku z realizacją zadania inwestycyjnego pn.
Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych wJarosławiu. W wyniku
zmian, punkt 3 Załącznika Nr 2 do uchwały w brzmieniu:

„3) zadanie pn. "Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w

Jarosławiu" w latach 2021 -2022; w tym wydatki na rok 2022 = 3.161.289,39 zł."

otrzymuje nowe następujące brzmienie:

„3) zadanie pn. "Budowa Punktu Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w
Jarosławiu" w latach 2021 -2022; w tym wydatki na rok 2022 = 3.202.364,36 zł,"

Niniejsza uchwała uwzględnia również zmiany w zakresie zwiększającego się deficytu budżetu
Miasta Jarosławia na 2021 rok, zaproponowane w projektach dzisiejszych uchwał Rady Miasta
Jarosławia.

Nikt z radnych nie zabrał głosu w tym punkcie. Wobec powyższego członkowie Komisji
przystąpili do głosowania nad projektem uchwały w druku nr 22.

Wprzeprowadzonym głosowaniu projekt uchwały druk nr 22 został

zaopiniowany pozytywnie przy 9 głosach „za”.

Ad.2.

Pismo wsprawie umorzenialub rozłożenia naraty należnościz tyt. dzierżawynieruchomości
— dot. Restauracji TRATTORIA.

Działając z upoważnienia Burmistrza Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
Mieniem Komunalnym i Ochrony Środowiska p. Grażyna Strzelec zwróciła się z pismem do

Komisji Budżetowej, znak: GGM-316.1.01.2021 o wydanie opinii w sprawie umorzenia lub
rozłożenia na raty należności z tyt. dzierżawy nieruchomości. Po zapoznaniu się z pełną
dokumentacją w sprawie oraz wyjaśnieniami udzielonymi przez Dyrektora w/w Wydziału, w
przeprowadzonym głosowaniu Komisjaprzy:5 głosach „za”,1 „przeciw” i 3 „wstrzymujących

się” wnioskuje do Burmistrza o umorzenie należnościdla właściciela Restauracji „ Trattoria”.
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Pismo wsprawie umorzenialub rozłożenie naraty należnościz tytułu dzierżawynieruchomości

wokresie od 24 października do 31 grudnia 2020. Wniosek Stowarzyszenia„Muzyka dawna”

wJarosławiu dot. restauracji „SIWA KURKA”

Komisja Budżetowa dogłębnie zapoznaniu się z pismem wystosowanym przez Dyrektora
Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Mieniem Komunalnym i Ochrony Środowiska p.
Grażyna Strzelec, znak: GGM-316.1.02.2021 o wyrażenie opinii w sprawie umorzenia lub
rozłożenie na raty należnościz tytułu dzierżawy nieruchomości w okresie od 24 października

do 31 grudnia 2020. W wyniku przeprowadzonego głosowania Komisja Budżetowa przy: 8

głosach „za”, „przeciw ”— braki 1 „wstrzymującym się” zdecydowała, że po uzyskaniu pełnej
dokumentacji w w/w sprawie wniosek właściciela restauracji „Siwa Kurka” rozpatrzy na
kolejnym posiedzeniu.

Ustalenia i wnioski z posiedzenia Komisji Budżetowej Rady Miasta Jarosławia z dnia 23
kwietnia 2021 r. — stanowią załącznik do niniejszego protokołu.

Wobec braku pytań, z związku z wyczerpaniem dyskusji oraz porządku obrad
Przewodnicząca Komisji Magdalena Cisek-Skiba o godzinie 1535 dokonała zamknięcia
obrad Komisji.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Przewodnicząca Komisji

Rady Miasta Jaro ia ,
; dp /464 altplan

mgr1 alena €isek-Skiba /

 

  

   Sporządziła:
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